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INTERPELACJA 

w sprawie realizacji postulatów zawartych w petycji dotyczącej 
wprowadzenia miejskiego programu wspierania in-vitro w Lublinie. 

Szanowny Panie Prezydencie w 2019 roku, Rada Miasta Lublin 

w uchwale nr 351/X/2019 uznała za zasadną petycję, dotyczącą opracowania 

i wdrożenia miejskiego programu dofinansowania leczenia niepłodności metodą 

in-vitro. Zgodnie z obowiązującymi przepisami, przez właściwe jednostki Urzędu 

Miasta, został opracowany „projekt programu polityki zdrowotnej dotyczący 
dofinansowania leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego dla 

mieszkańców Miasta Lublin", który następnie przeszedł wszystkie konieczne 
uzgodnienia, w tym został pozytywnie zaopiniowany przez prezesa Agencji Oceny 

Technologii Medycznych i Taryfikacji. 

Ważność opracowanego programu nie jest bezterminowa. Warto zaznaczyć, 
że od 2016 roku, kiedy to Rząd RP wycofał się z finansowania leczenia 

niepłodności metodą in-vitro, wiele samorządów wzięło ten ciężar na siebie. 
Ostatnio program taki wprowadził Kraków. Dlatego, mając na uwadze głos 

mieszkańców Lublina, będąc osobiście zaangażowaną w prace nad petycją i co za 

tym idzie, rozumiejąc jak ważny jest to dla nich problem, zwracam się o jak 
najszybsze przedłożenie projektu Radzie Miasta Lublin. 

Z poważaniem 


